
Pan Leszek Dec zwrócił się z następującymi zapytaniami , dotyczącymi drogi 

powiatowej nr 644 Raczki – Augustów: 

- Czy przed przekazaniem, Zarząd Województwa planuje dokonanie 

jakichkolwiek remontów na terenie 2 powiatów? Stan drogi na terenie powiatu 

suwalskiego jest szczególnie zły;  

- Czy Zarząd Województwa zamierza przejąć jakieś drogi powiatowe z powiatu 

augustowskiego i suwalskiego, czyli ustanowić je drogami wojewódzkimi? 

 


